
 
 
 
 
 
 

Tilstede: Gregers, Lisbeth, Helle, Samara, Henrik og Filip  
Fraværende: Samara  

 
 
 

Referat for menighedsrådsmøde, den 8. oktober, 2024 
 
 

Punkt 
 

Emne 
 Orie

nter
ing 

De
bat 

Be-
slut
ning 

1  
Godkendelse af referat 
Godkendt  
 

 
  X 

2  
Godkendelse af dagsorden 

Godkendt  

 
  X  

3  

Maling af kirken. Vi har indhentet tilbud og skal træffe 
en beslutning.  
Vi har indhentet to tilbud og vælger at benytte os af Henrik 
Eriksens modeforretning. Det koster 186.000 kroner 
eksklusiv moms, uden fjernelse af møbler og malerier. 
Gregers tager en snak med Henrik når han er hjemme fra 
Frankrig.  

 

 X X 

4  Tegninger i kirken. Der er ønske om en anden løsning 
til ophæng af tegninger. Dels mangler der plads, dels 
står den nuværende tavle ret ustabilt.  
Vi flytter tavlen til bagvæggen ved siden af præstetavlen. 
Gregers spørger Ferenc.  

  X X 

5  Vaskemaskine. Maskinen er indkøbt og installeret. Må 
alle bruge den, og hvad må vaskes i den? Hvis vi 
vasker tøj til kirkebrug, er det måske ikke smart at 
vaske velourduge i den? Eller? 
Alt må vaskes i vaskemaskinen og alle må bruge den, 
bare ikke til egne ting.  

  X X 

6  Overforbrug af vand. Der har været et stort vandspild i 
menighedshuset. Hvordan optimerer vi, at ”sidste 
mand lukker og slukker” og tjekker ALT? 
Vi er opmærksomme på det fremover og Filip tjekker om 
hvad det koster at købe tre censor vandhaner.  

 X X X 

7  Velkommen hjem… hvordan forløb det? Godt/skidt? 
Skal noget justeres? Folk har allerede meldt sig til 
næste år.  
Der skal bedre styr på udgifter og klare linjer omkring hvad 
kirken betaler og ikke betaler. Gregers snakker med Roza 
og betaler hvis der er et underskud.  
 

 X X X 

 



8  Menighedsmøde. Hvordan forløb mødet lørdag den 5. 
oktober... hvad fik vi af inputs? Hvad skal der handles 
på? 
Vi afventer feedback fra grupperne og kigger på de forslag 
der kommer.  
 
Det var ikke så mange der deltog og vi skal have drøftet 
formen fremover.  
 

  X X 

9  Arbejdslørdag. Blev der nået det, der skulle? Der kom 
ikke så mange. Skal vi have en ekstra dag til noget – fx 
pudsning? Næste arbejdslørdag? 
Næste arbejdslørdag er den 14. december kl. 09:00 
 

  X X 

10  Skolebestyrelsen. Der skal vælges nyt medlem inden 
årets udgang, så vi kan godt allerede nu overveje 
kandidater.  
Vi tager det op til næste menighedsrådsmøde. Helle 
skriver om det nyhedsbrev og siger det under meddelelser 
og derefter tager vi stilling hvem det skal være.   
 

  X X 

11  Aktivering 
NNs søn har efterspurgt at komme i aktivering i kirken. 
Lisbeth og Helle tager en snak med ham for at præcisere 
hvad opgaven er.  

 X X X 

 1.  Eventuelt  
Gregers spørger Rod og de kører til Struer og henter 
udstillingen den 17. oktober. Det skal stå i en måned i 
menighedssalen.  
 

  
 

  

 


